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Abstract (en)
The lifting plate (16) of a lifter (10) can be moved up and down by means of a hydraulically actuated lifting device (12). The back rest (18) can be
pivoted forwards and backwards by means of a pivoting device (19) which is likewise operated hydraulically. Both working devices (12, 19) are
connected to a multi-valve housing (20) which is located below the lifting plate (16) and does not have any manually operated devices. By contrast,
the actuation takes place hydraulically via remote control. For this purpose, a manual control unit (30) having a number of in-built servo valves is
connected to the multi-valve housing (20) via a flexible cable (28) which comprises a number of thin control tubes and a pressure water supply tube.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Hubplatte (16) eines Lifters (10) ist mittels einer druckwasserbetätigten Hubvorrichtung (12) auf- und abfahrbar. Die Rückenlehne (18) ist
mittels einer ebenfalls druckwasserbetätigten Schwenkvorrichtung (19) vor- und zurückschwenkbar. Beide Arbeitsvorrichtungen (12, 19) sind
an ein Mehrventilgehäuse (20) angeschlossen, das sich unter der Hubplatte (16) befindet und keinerlei Handsteuereinrichtungen aufweist. Die
Ansteuerung erfolgt vielmehr hydraulisch durch Fernbedienung. Zu diesem Zweck ist ein Handsteuergerät (30) mit einer Anzahl eingebauter
Servoventile an das Mehrventilgehäuse (20) über ein flexibles Kabel (28) angeschlossen, das eine Anzahl dünner Steuerschläuche und einen
Druckwasserversorgungsschlauch enthält. <IMAGE>
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